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فرجی در جمع ۸ بازیکن برتر دنیا
بنیامین فرجی، ملی پوش نوجوان تنیس روی میز 
زیر ۱۵ سال پسران ایران  به مرحله یک چهارم نهایی 
رقابت های قهرمانى جهان صعود کرد. در دومین روز 
در  و  نوجوانان جهان  قهرمانی  انفرادی  رقابت های 
مرحله یک هشتم نهایی این رقابت ها، بنیامین فرجی 
پدیده تنیس روی میز ایران به مصاف شانتو ایوایدا از 
ژاپن رفت و در یک بازی حساس با حساب ۴ بر ۲ به 
برتری دست یافت. فرجی در گیم هاى دوم، چهارم، 
پنجم و ششم به برترى دســت یافت و در گیم های 
اول و سوم بازی را به نماینده سرسخت کشور ژاپن 
واگذار کرد. پینگ پنگ باز ایران در مرحله یک چهارم 
نهایی با لین چین تینگ از چین تایپه مسابقه می 
دهد. این رقابت ها از ۲ تا ۱۰ آذرماه در هلسینبورگ در 

جریان است.

عالیشاه در تهران جراحی می شود
با توجه به شدت ضربه ای که به امید عالیشاه کاپیتان 
پرسپولیس در بازی با الریان وارد شد، رویه این بود که 
تصویربرداری اول بلافاصله انجام شود و تصویربرداری 
دوم ۴۸ ساعت بعد، صورت بگیرد. سی تی اسکن دوم از 
سر و گردن او، دیروز انجام شد و علیرضا قلیایی، پزشک 
پرسپولیس اعلام کرد: »خوشبختانه با توجه به جواب 
سی تی دوم مشخص شد مشکلی وجود ندارد و کاپیتان 
پرسپولیس ظهر امروز از بیمارستان مرخص شد. فقط 
موضوع جراحی بینی می ماند که آن هم در تهران و بعد 

از هماهنگی های لازم انجام می شود.«

معاون وزیر پیگیر استعفای هروی
محمدشروین اسبقیان معاون توسعه ورزش حرفه ای 
و قهرمانی پیگیر استعفای شهرام هروی سرمربی تیم 
ملی کاراته است. او گفت: »هروی از افتخارات ورزش 
کاراته ماست و او بسیار اخلاق مدار و موفق است و 
ع وقت  حواشی آن را از رسانه ها شنیدم. قطعاً در اسر
با او جلسه می گذارم و موضوع را بررسی می کنم و 
ان شاءالله حضور خواهد داشت. با اینکه هنوز یک ماه 
هم از انتخاب سرپرست این فدراسیون نگذشته، اما 
ع وقت، زمان انتخابات کاراته را اعلام می کنیم.« در اسر

 

اخراج یکی از بازیکنان 7 نفره از کار!
که  نفره  هفت  فوتبال  تیم  سرمربی  رعــدی  علیرضا 
تیمش به قهرمانی جهان دست یافت، درباره وضعیت 
اشتغال و امرار معاش ملی پوشان فوتبال هفت نفره 
به تسنیم گفت:» خیلی از بچه ها بیکار هستند. اکثر 
به سختی  و  زندگی  مختلف  شهرستان های  در  آنها 
کسب درآمد می کنند. باید نیم نگاهی به اینها شود. روز 
یکشنبه به یکی از مسئولان گفتم که اگر می خواهند 
کاری برای این بچه ها انجام دهند، آنها را مشغول به 
کار کنند. این بازیکنان خانواده دارند و وقتی به اردو 
می آیند، از کار و زندگی می زنند. بــرای مثال یکی از 
بازیکنان به دلیل اینکه به طور منظم به اردو می آمد، از 

محل کارش اخراج شد!«

حذف رستمی از مسابقات جهانی
مسابقات جهانی وزنه برداری به میزبانی بحرین از۱۶ 
ــاه آغــاز می شود که مدتی قبل کیانوش رستمی  آذرم
وزنــه بــردار باسابقه کشورمان اعــلام کــرد، قصد دارد 
برای مسابقات جهانی زیر پرچم کوزوو وزنه بزند. این 
موضوع از همان اول با مخالفت همراه بود و فدراسیون 
ــرداری هم تصمیم گیری در خصوص آن را به  ــه ب وزن
وزارت ورزش سپرد. رستمی در این مدت برای گرفتن 
رضایتنامه تلاش بسیار زیادی کرد و به دیدار مسئولان 
ورزش ایران رفت اما از آنجایی که ایران کشور کوزوو را به 
رسمیت نمی شناسد او نتوانست مجوزهای لازم را برای 

حضور در کشور کوزوو دریافت کند.

مصر اولین حریف والیبال  شد
تیم ملی والیبال ایران رقابت های قهرمانی جهان ۲۰۲۵ 

به میزبانی فیلیپین را با صف آرایی مقابل مصر شروع 
می کند. ایران که در فصل جدید رقابت ها روبرتو پیاتزا 
را روی نیمکتش دارد، بعد از لیگ ملت ها در قهرمانی 
جهان شهریورماه سال آینده حاضر می شود. تیم ملی 
A دارد و  والیبال دور مقدماتی قرعه راحتی در گــروه 
طبق برنامه کارش در قهرمانی جهان را از ۲۶ شهریورماه 
سال آینده با بازی مقابل مصر شروع می کند. تونس 
و فیلیپین هم دیگر رقبای ایــران هستند که ۲۸ و 3۰ 

شهریورماه به مصاف آنها می رود.

شوک به تیم ملی هندبال زنان
فاطمه مریخ، ستاره سال های اخیر تیم ملی هندبال  
در اردوی پایانی تیم ملی از ناحیه آرنج آسیب دید و 
رقابت های قهرمانی آسیا را از دست داد. بیستمین دوره 
این رویداد از ۱3 تا ۲۰ آذر در دهلی نو برگزار می شود و 

تیم ملی فردا راهی هند می شود.

ــاره هشت آذر از راه رسید. روزی  دوب
که در حافظه تاریخی فوتبالدوستان 
ایرانی به عنوان یک روز ویژه به ثبت 
رسیده است. ۲7 سال پیش در چنین 
روزی، ایــران با تساوی برابر استرلیا 
خانه  در  بیشتر  زده  گــل  به خاطر  و 
حریف، به عنوان سی و دومین تیم به 
جام جهانی ۱99۸ فرانسه صعود کرد. 
یک صعود سخت و معجزه آسا که به 
لحاظ فنی قابل باور نبود، اما به طرز 
دراماتیکی به واقعیت پیوست. تیم 
ملی چه قبل و چه بعد از آن، صعود به 
جام جهانی فوتبال را پنج بار دیگر هم 
تجربه کرد، اما خیلی ها یادشان نیست 
که صعود در دوره های دیگر، دقیقاً در 
چه روزی اتفاق افتاده است و این راز 
جاودانگی هشتم آذر، برای بسیاری 
از علاقه مندان به فوتبال جالب توجه 
ــت. شاید بــه ایــن اشـــاره شــود که  اس
چون تیم ملی بعد از ۲۰ سال به جام 
جهانی راه یافت، آن صعود در اذهان 
باقی مانده اســت، اما اگر از خیلی از 
طرفداران سؤال کنید، متفق القول این 
را بگویند که آن تیم بی منت فوتبال 
بازی می کرد و شادی عظیمی هم که 
خ داد، یک خوشحالی  در خیابان ها ر
معصومانه و غریزی بود. حال خوب 
بــرای تیمی کــه درخــشــش خــود را از 
جام ملت های آسیا ۱99۶ آغاز کرد و 
در ادامه به جام جهانی ۱99۸ هم راه 
یافت. در ادامه هم که پیروزی مقابل 
امریکا رخ داد که بازی قرن نام گرفت 
و قهرمانی در بازی های آسیایی ۱99۸ 

بانکوک، خامه روی کیک آن بود تا در 
حدود سه دهه بعد همه از آن نسل با 
نیکی و به عنوان نسل 9۸ یاد کنند و 
بر این باور باشند که آن نسل بهترین 
نسل تاریخ فوتبال ایران است. البته 
در آن نسل هم حاشیه هایی وجود 
هم  مختلفی  ضعف  نقاط  و  ــت  داش
دیده می شد. چه آنکه بازیکنان نسل 
از  فعلی  بازیکنان  بخصوص  بعدتر، 
لحاظ استعداد و دستاوردهای فردی، 
موفقیت های بیشتری هم به دست 
آورده باشند، اما آنچه که بیش از همه 
در نسل 9۸ دیــده می شد، تواضع و 
احترامی بود که در بین مردم داشتند. 
هنوز تصاویر استقبال باشکوهی که 
هـــواداران از تیم ملی پس از صعود 
به جام جهانی داشتند، در تعدادی 
ــده می شود.  از صفحات مــجــازی دی
هلی کوپتر حامل ملی پوشان در چمن 
ورزشگاه آزادی نشسته بود و هواداران 
با خوشحالی زایدالوصفی، ملی پوشان 
را روی دوش خود گرفتند. البته آن 
روزها هم، هدیه و پاداش به بازیکنان 
داده می شد، اما اینطور نبود که برای 
پــاداش بازی کنند و به دیر شدن آن 
اعتراض و حواله خودروی وارداتی شان 
را مطالبه کنند. آن روزها، فوتبال مثل 
حالا نام حرفه ای به روی خود نداشت، 
اما ساده تر و قشنگ تر بود و دعوا بر 
سر بازوبند کاپیتانی وجود نداشت. 
یک رابطه دلی میان تیم ملی و مردم 
که در آن نه صعود احتمالی به جام 
نه  و  می شد  کشیده  خ  ر بــه  جهانی 
تعداد آمار بردها و گل های زده به میان 
می آمد. آنها از فوتبال بازی کردن شان 
خوشحال بودند و مردم از اینکه چنین 
ستاره هایی در تیم ملی دارند، چرا که 
سختی که از دل برآید، لاجرم بر دل 
نشیند. باور نمی کنید؟ از خود مردم 

بپرسید!

هدف از برگزاری مسابقات پادوبنی 
روسیه چه بود؟

از برگزاری این مسابقات با جایزه   هدف 
دلاری و شرکت قهرمانان جهان و المپیک 
این است که به زنده نگه داشتن و پویایی 
کشتی کمک  کند و با این کار کشتی قطعاً 
طرفداران بیشتری پیدا می کند. این  هدف 
مهم است و بحث ماندن و ماندگاری کشتی 
در مسابقات المپیک که از همه چیز مهم تر 
اســت. اینها اهــدافــی اســت که با برگزاری 
ــر گــرفــتــه مــی شــود.  ــظ ایـــن مــســابــقــات درن
مسابقات خوبی برگزار شد و ترکیب تیم  
ما هم تلفیقی از با تجربه ها و جوان ها بود. 
هرچند باتجربه های ما هم پا به سن گذاشته 
نیستند مثل قاسمپور و فیروزپور که جوان 
 هستند. مثل جوان ترهایی که به سن امید 
نرسیدند مثل سینا خلیلی و  مهدی یوسفی. 
ع را هم  ما رحمان عموزاد و امیرحسین زار
داشتیم. این یک ترکیب خوب بود که خدا 
را شکر توانستیم با همین ترکیب روس ها 
را در خاک روسیه ببریم. در خاک روسیه 

تیم روسیه را شکست دادن بسیار ارزشمند 
اســت. در کنار آن نقاط ضعفی در برخی 

اوزان داریم  به خصوص اوزان سبک.
 

شکست در اوزان سبک  برای تیم ملی ما 
تلنگر بود یا اتفاقی؟ 

ــرای اولین بار در 7۴  امیرمحمد یــزدانــی ب
کیلو یک محک جدی خورد آن هم مقابل 
یک حریف تــراز اول دنیا یعنی سیداکوف 
که دارنــده چندین مدال المپیک و جهان 
ــت. مشخص بــود کــار سخت اســت اما  اس
یزدانی خیلی باید چهارچوب دارتــر کشتی 
موفق  وزن  ایــن  در  می خواهد  اگــر  بگیرد 
شود. نظر شخصی من این است که در وزن 
7۴ کیلو کادرفنی به دنبال یک مهره قابل 
اعتماد است. در ۶۵ کیلو هم رحمان عموزاد 
قطعاً باید بیش از پیش تلاش کند. یکی از 
ممدوف  شامیل  همین  او  خوب  حریفان 
است و در کنارش رقیب ژاپنی که قهرمان 
المپیک شد و چند چهره دیگر در این وزن 
هستند. در اوزان سبک زنگ خطر به صدا 

قابل  مهره های  دنبال  به  باید  و  ــده  آم در 
ارتقا و اتکا باشیم که ان شاءالله بتوانیم تیم 
یکدستی را روانه مسابقات مهم تر از جمله 
مسابقات جهانی و در نهایت المپیک ۲۰۲۸ 

کنیم.
  

ع بعد از شکست در  امیرحسین زار
المپیک توانست با اقتدار حریف روسی 

را شکست دهد و ضامن پیروزی تیم 
کشورمان شد. به لحاظ روحی این برد تا 

ع کمک کند؟  چه حد می تواند به زار
ع بود.  بله. شــروع خیلی خوبی بــرای زار
خیلی  ــوان  ج یک  ما  امیرحسین  کنار  در 
ــم به نام  خوش قد و قامت دیگر هم داری
یکدیگر  بــه  خیلی  کــه  معصومی  امــیــررضــا 
این رقابت در نهایت به  کمک می کنند و 
نفع کشتی ما ست. امیرحسین دارد به یک 
پختگی کامل می رسد و می تواند نویدبخش 
روزهای خوب در آینده باشد. رقابت جذابی 
در سنگین وزن در کشورمان خواهیم داشت 
در کنارش یک باتجربه مثل مجتبی گلیج 

که چند ماه از میادین دور بود را هم داریم. 
تصمیم خوبی از جانب کادرفنی بود که یک 
جابه جایی انجام دادند و گلیج را در ترکیب 
قرار دادند. مبارزه گلیج هم خیلی توانست 

به تیم ما کمک  کند .
  

داوری ها باعث اعتراض شدید کادرفنی 
تیم ملی شد. 

با توجه به میزبانی و هزینه هایی که  بله. 
روسیه انجام داده بود خیلی دوست داشتند 
تیم شان موفق شــود، چه در فرنگی و چه 
خ نداد. می توانستند  در آزاد اما این اتفاق ر
اما  کنند  مدیریت  بهتر  را  داوری  موضوع 
خب تحت فشار بودند و می خواستند به 
هرقیمتی در کشتی آزاد موفق شوند که خدا 
را شکر با رشادت بچه ها این اتفاق نیفتاد. 
مشکلات داوری همیشه بــوده و هست به 
خصوص که تیم داوری و هیأت ژوری همگی 
روس بودند و هرکاری دوست داشتند انجام 
می دادند و داوری می تواند نقطه تاریک این 

مسابقات باشد.

شب نخست از هفته پنجم دور گروهی لیگ 
قهرمانان اروپــا با ثبت چند رکــورد همراه بود. 
مهم ترین رکورد بازی های سه شنبه شب را روبرت 
لواندوفسکی رقم زد و توانست شمار گل هایش را 
در لیگ قهرمانان سه رقمی کند. پیش از او تنها 
کریستیانو رونالدو و لیونل مسی موفق به انجام 
این کار شده بودند. مهاجم لهستانی بارسلونا 
با زدن دو گل، ۱۰۱ گله شد تا پس از رونالدو که 
۱۴۰ و مسی که ۱۲9 گل در لیگ قهرمانان اروپا 

زده اند، در رده سوم بهترین گلزنان این رقابت ها 
ــرار بگیرد. رکــورد دیگر مربوط به فلوریان  ق
ویرتس است که در ۲۱سالگی، هفدهمین گل 
اروپایی اش را به ثمر رساند. تنها ارلینگ هالند 
)۲3(، کیلیان ام باپه )۲۱( و رونالدو )۲۰( قبل 
از تولد ۲۲ سالگی شان گل های بیشتری نسبت 
به ویرتس در رقابت های اروپایی به ثمر رسانده 
بودند. همچنین، مانوئل نویر صد و پنجاهمین 
بــازی اش را در این مسابقات انجام داد. ایکر 

کاسیاس )۱79(، جان لوئیجی بوفون )۱۵9( و 
پپه رینا )۱۵7( تنها دروازه بان هایی هستند که 
بیش از او بازی کرده اند. آنتوان گریزمان هم به 
رکورد ۱۰۰ بازی در لیگ قهرمانان اروپا رسید و پس 
از کریم بنزما )۱۵۲(، تیری آنری )۱۱۲( و پاتریس 
اورا )۱۰۸( چهارمین بازیکن فرانسوی شد که به 
این رکورد می رسد. کوکه هم به رکورد ۱۰۰ بازی در 
لیگ قهرمانان رسید. او تمام این بازی ها را برای 
اتلتیکو انجام داده است و اولین بازیکنی است 

که در تاریخ باشگاه به این رکورد می رسد. در بین 
تیم ها نیز، اینتر برای اولین بار در لیگ قهرمانان 
اروپا چهار بازی متوالی را بدون شکست پشت 
سر گــذاشــت.  منچسترسیتی اولین تیم در 
تاریخ لیگ قهرمانان اروپــا شناخته شد که تا 
دقیقه 7۵ با سه گل برتری پیش است و موفق 
به کسب پیروزی در آن بازی نمی شود. با اینکه 
پاری سن ژرمن برای اولین بار در تاریخ در شش 

بازی در رقابت های اروپایی شکست خورد.

در نشست مشترک رئیس هیأت عامل ایدرو 
با نماینده رئیس جمهور در هماهنگی اجرای 
سیاست های کلی توسعه دریامحور، راهکارهای 

توسعه صنایع دریایی بررسی شد.
به گزارش ایدرونیوز، معاون وزیر صنعت، معدن 
و تجارت و رئیس ایدرو در این دیدار با تشریح 
ــدرو در حــوزه هــای مختلف از  ــداف کــلان ای اه
جمله صنایع دریایی گفت: سازمان گسترش 
به دنبال این است که با استفاده از مکانیزم های 
نوین تأمین مالی در توسعه صنعتی کشور نقش 

پررنگ تری ایفا کند.

فرشاد مقیمی در تشریح اقدامات و برنامه های 
ایــدرو در خصوص سیاست های کلی توسعه 
قطب  به  ایزوایکو  شرکت  تبدیل  دریامحور 
صنایع دریایی کشور، ایجاد قطب صنایع دریایی 
در منطقه مکران، ساخت شناورهای تجاری 
اقیانوس پیما، مدیریت ایجاد زنجیره تأمین 
تجهیزات و قطعات مورد نیاز صنایع دریایی، 
حمایت از سازندگان و تأمین کنندگان داخلی 
تجهیزات به منظور دریافت گواهینامه های 
استاندارد دریایی و تدوین و تعیین شاخص 
فرسودگی شناور را از جمله برنامه ها و اقدامات 

پیشنهادی ایدرو برشمرد.
وی عنوان کرد: ایدرو برای تحقق این اهداف و 
برنامه ها، تأسیس شرکت مدیریت پروژه های 
ــت تأمین  ــرک دریـــایـــی ایـــــران، تــأســیــس ش
ماشین آلات و تجهیزات صنعت دریایی و ایجاد 
خوشه های صنعتی دریایی را پیشنهاد کرده 
است تا از این طریق به تسریع و بهبود اجرای 

پروژه های صنایع دریایی کمک کند.
رئیس هیأت عامل ایدرو در ادامه در خصوص 
تأمین مالی به منظور ساخت کشتی در داخل 
کشور اشــاره و خاطرنشان کرد: تأمین منابع 

مالی از طریق صندوق توسعه ملی، صندوق 
توسعه صنایع دریایی کشور، مشارکت مردم از 
طریق صندوق پروژه و خطوط اعتباری موجود با 

سایر کشورها و... می تواند صورت پذیرد.

نماینده رئیس جمهور در هماهنگی اجرای 
سیاست های کلی دریامحور نیز در این جلسه با 
اشاره به توانمندی ایدرو، حلقه مفقوده توسعه 
صنایع دریایی کشور را در موضوع مدیریت 

منابع مالی دانست و گفت: تاکنون روش ها 
و قوانین مختلف پیش بینی شده بــرای حل 
ــا،  دری حـــوزه  در  مالی  منابع  تأمین  مشکل 

جوابگوی حل موضوع نبوده است.
علی عبدالعلی زاده با بیان اینکه سیستم دولتی 
قــادر به تأمین منابع مالی مــورد نیاز صنایع 
دریایی نیست، گفت: منابع غیردولتی مانند 
بانک های خصوصی و صندوق پروژه بازار بورس، 
همچنین مشارکت شرکت های تأمین سرمایه 
قادر است مسأله تأمین مالی این حوزه را حل 
کند. عبدالعلی زاده پیشنهاد کرد، با توجه به 
تجارب و تخصص ایــدرو در انجام پروژه های 
بزرگ در سطح کشور، ایدرو با پذیرش مدیریت 
ــزرگ صنعت دریایی،  و راهــبــری پــروژه هــای ب

مدیریت روش تأمین منابع مالی را نیز به عنوان 
سازمان مرجع در این حوزه به عهده بگیرد.

نماینده رئیس جمهور در حوزه سیاست های 
کلی دریامحور همچنین از ایدرو خواست تا در 
صلاحیت دار  صنایع  رشته  انتخاب  خصوص 
برای حضور در منطقه مکران کمک کند. رئیس 
دبیرخانه شورای عالی صنایع دریایی کشور هم 
در این نشست با بیان اینکه صنعت دریامحور 
به یک مدیریت یکپارچه نیازمند است، گفت: 
سازمان گسترش می تواند ایفاگر نهاد بالادستی و 
هماهنگ کننده در این حوزه باشد. محمدمهدی 
ظرفیت های  از  استفاده  همچنین  ســـالاری 
توافقنامه های ۲۵ ساله ایران با دیگر کشورها در 

حوزه صنایع دریایی را مهم توصیف کرد.

اینتر در حالی درهفته پنجم مسابقات 
لیگ قهرمانان اروپــا برابر لایپزیش، 
یک بر صفر به برتری رسید که مهدی 
گذشته  هفته  چهار  همانند  طارمی 
اصلی  ترکیب  در  قــهــرمــانــان  لیگ 
نــراتــزوری به میدان رفــت امــا در ۶۵ 
دقیقه ای که در زمین حضور داشت، 
نتوانست نمایش درخشانی داشته 
باشد و جای خود را به مارکوس تورام 
ــن مــیــان، سایت »کالچو  داد. در ای
ملی  تیم  مهاجم  به  ایتالیا  مرکاتو« 
را  او  و  پنج داد  نمره  ایـــران  فوتبال 
ضعیف ترین بازیکن افعی ها نامید! 
این سایت با انتقاد از عملکرد طارمی 

عبارت »سردرگم« را برای 
او برگزید و نوشت: »این 
بازیکن چندان تأثیرگذار 
گــاهــی لمس  او  ــود.  ــبـ نـ
توپ های خوبی داشت اما 
در مانور هجومی نراتزوری 
تأثیری نــداشــت. طارمی 

دروازه  ســمــت  ــه  ب عــمــلاً  همچنین 
لایپزیش شوتزنی نکرد.« پایگاه خبری 
»fcinter۱9۰۸« ایتالیا هم در ارزیابی 
عملکرد طارمی نوشت: »هــواداران 
ــه خــصــوص در شبکه های  ب ایــنــتــر 
اجتماعی نسبت به انتقاد از مهاجم 
ایرانی شان دریغ نکرده اند که برخی 
از آنها انتقادها شدیدی است. باید 
از  انتظار بیشتری  گفت که همه ما 
او داریم. البته شاید از پای تلویزیون 
عملکرد طارمی در این بازی قابل توجه 

نبود اما ماجرا از ورزشگاه طور دیگری 
بــود. او از برگشت به زمین خودی 
دریغ نکرد و اولین کسی بود که فشار 
هدایت  را  لایپزیش  دفاعی  خط  به 
کــرد و همچنین چندین تــوپ را در 
نیمه حریف پس گرفت. این بدان 
معنا نیست که همه چیز خوب پیش 
ــی رود یا اینکه ما می توانیم راضی  م
باشیم اما تنها با فرصت بازی بیشتر 
دادن به طارمی می توان مهاجمی را 
که همه ما در پورتو تحسین می کردیم، 
دوبــاره ببینیم. سیمونه اینزاگی هم 
باید به طارمی کمک کند. او نباید به 
مهاجمان اصلی اش دست بزند اما 

یا بازیکن  مهدی مــرد دقایق پایانی 
ــی بــازی  ــان ــای تــعــویــضــی در مــقــطــع پ
نیست«. طارمی در فصل ۲۰۲۴-۲۵ 
به  اینتر  بــرای  دقیقه   ۶3۲ تاکنون 
میدان رفته که یک بار از روی نقطه 
پنالتی موفق به گلزنی شده و سه گل 
بــرای هم تیمی های خــودش ساخته 
رسانه  های ایتالیایی  برخی  و  اســت 
به این اشاره کرده اند که اگر تصمیم 
اینزاگی عوض نشود، طارمی در ژانویه  

از اینتر جدا خواهد شد.

فرزانه فصیحی دونــده ۱۰۰ متر المپیکی، این 
روزها به جای اردوی متمرکزتهران در دوبی 
تمرین می کند. او که چند سالی است فصل 
تمرین زمستانی را در باشگاه صربستانی اش 
سرمی کرد، امسال اما برنامه اش فرق کرد و 
با تغییر مسیر از اروپــا به حاشیه خلیج فارس 
رسید. ظاهراً دونــده ۱۰۰ متر دیگر نمی خواهد 
با مربی سابقش کار کند و برای توافق با مربی 
جدیدی در دوبی اقامت گزیده است. هرچند 
خودش دراین باره صحبت نمی کند و ترجیح 
می دهد فعلاً در سکوت پیگیر باشد تا کارش به 
نتیجه برسد. پروسه ای که به گفته همسرش 

می خواهد تغییرات اساسی در کارش بدهد. 
اما پریسا بهزادی سرپرست نایب رئیسی زنان 
فدراسیون دوومیدانی می گوید: »فرزانه هر سال 
برای تمرین زمستانی به صربستان می رفت و با 
مربی صربستانی اش کار می کرد، ولی انگار دیگر 
با مربی صربستانی اش کار نمی کند و ترجیح 
می دهد زیر نظر مربی جدید در دوبی با هوای 
گرم تر تمرین کند. به هرحال او که قبلاً سهمیه 
رقابت های داخل سالن جهان را گرفته، امسال 
هم برای مسابقات جهانی داخل سالن آماده 

می شود.«
با این حساب اسم فرزانه فصیحی هم به لیست 
دوومیدانی کاران بیرون از اردوی متمرکز تهران 
اضافه شد. جمع 37 دوومیدانی کار حاضر در 
اردوی دوم متمرکز در کمپ تیم های ملی 3۶ 
سرپرست  مستجاب  مهدی  سید  شــد.  نفره 
دبیری فدراسیون دوومیدانی هم درباره رفتن 
فرزانه فصیحی به دوبــی می گوید: »فصیحی 
ــروع اردو بــه فــدراســیــون گفته بود  قبل از ش

که می خواهد برای تمرین به دوبی برود و به 
اردو نمی آید. ما هم مشکلی نداریم کسی که 
دوست دارید در شرایط اردویی باشد، می ماند 
و کار می کند و ورزشکاری که دوست ندارد طبق 
می تواند  فدراسیون  اجــرایــی  هیأت  تصمیم 
ــودش کــار کند امــا نباید توقع  طبق برنامه خ
هیچ حمایتی از فدراسیون داشته باشد. البته 
حــق حضور در رکــوردگــیــری را دارنـــد و اگــر در 
رکوردگیری، رکــورد قابل قبولی بگیرند به تیم 
دعوت می شوند.« سرپرست دبیری فدراسیون 
دوومیدانی البته معتقد اســت ورزشــکــاران از 
تمرین در اردوی متمرکز راضی هستند: »اکثر 
اردونشینان از تمرین در اردوی متمرکز راضی 
هستند چرا که می دانند به محض پایان تمرین 
ناهار یا شام آماده است و دغدغه این مسائل 
یا فیزیوتراپی و ماساژور را ندارند. البته با رفع 
ضعف ها، کیفیت اردوی دوم بالا رفته و رقابت 
ــود آمده  ــاران به وج ــک نامحسوسی بین ورزش

است.«

ورزش ایران

رابطه دلی میان تیم ملی و مردم

انتقاد شدید رسانه ایتالیایی از طارمی

دستور دنیامالی برای حمایت از کشتی گیر ماکویی

راز جاودانگی هشتم آذر

شاید در ژانویه از اینتر جدا شود

احمد دنیامالی وزیــر ورزش و جوانان به 
صندوق حمایت از قهرمانان و پیشکسوتان 
داد  دستور  شرقی  آذربایجان  ــل  اداره کـ و 
را زیرچتر  کشتی گیر ماکویی حادثه دیده 

حمایتی بگیرد.
 13۸1 ســال  ماکویی  نــوجــوان  کشتی گیر 
از  بــعــد  انــتــخــابــی کشتی  در مــســابــقــات 

مصدومیت و انتقال به بیمارستان به کما 
رفت و به خاطر ضایعه ایجاد شده با از دست 
دادن قدرت تکلم، ویلچرنشین شد. او فعلاً 

در تبریز پیگیر درمانش است.
با انتشار صحبت های مادر این ورزشکار، 
صندوق  مدیرعامل  بــه  دنیامالی  احمد 
حمایت از قهرمانان و پیشکسوتان دستور 

داد در اقدامی فوری این نوجوان با عضویت 
در صندوق، زیرچتر حمایتی ورزش کشور 
قــرار گیرد. طبق ایــن دستور، مدیرعامل 
صندوق حمایت از قهرمانان و پیشکسوتان 
و مدیرکل ورزش و جوانان استان آذربایجان 
کشتی گیر  ــن  ای از  حمایت  مــأمــور  شرقی 

شدند.

حامد جیرودی
خبرنگار

یادداشت

جام  مسابقات  در  کشورمان  آزاد  کشتی  ملی  تیم 
پــادوبــنــی روســیــه پــس از آنکه 5 بــر صفر از میزبان 
5 کشتی گیر دیگر  ــادت  پرقدرتش عقب افتاد با رش
توانست حریف را زمین گیر کرده و درنهایت بازی را در 
مجموع 5-5 مساوی کند و به دلیل امتیازشماری بیشتر 
برنده این رقابت لقب بگیرد. با این برد تیم کشتی آزاد 
ایران جایزه دلاری مسابقات را از آن خود کرد. هرچند 
نباید منکر ضعف هایی شد که در برخی کشتی گیران 
مشاهده شد. پس از پایان کار گوش شکسته های 
کشورمان، با غلامرضا محمدی سرمربی سابق 
تیم ملی بزرگسالان و فعلی تیم ملی جوانان، 
آزاد  کشتی  ملی  تیم  عملکرد  ــوص  ــص درخ

گفت و گو کردیم.

پریسا غفاری
خبرنگار

مصاحبه  باید بتوانیم تیم یکدستی را 
روانه  المپیک 2۰2۸ کنیم

 محمدی: 
 زنگ خطر

در سبک وزن ها 
شنیده شد

بنگاه

معاون وزیر صمت تشریح کرد

برنامه ها و اقدامات ایدرو در خصوص سیاست های کلی توسعه دریامحور

راه فرزانه فصیحی از اردوی متمرکز جدا شد

شب رکوردها در لیگ قهرمانان اروپا

تمرین در دوبی به جای صربستان

لوا پشت سر رونالدو و مسی

مهری رنجبر
خبرنگار

گزارش


